

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 02-11-2023 09:58:34 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 12-11-202 09:58:34 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة سنيورة للصناعات الغذائية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 01-11-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 01-11-2023
Material changes in the Company's long and short term obligations and any Liens upon its assets	التغيرات الهامة على الالتزامات المترتبة على الشركة سواء كانت قصيرة الأجل أو طويلة الأجل وأي حجوزات على موجوداتها.
To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Subject: issuing loan bonds (non-convertible into shares) Kindly be informed that the Board of Directors of Siniora Food Industries P.S.C decided at its meeting held on (the date 1/11/2023) at 12:00 PM to approve the following unanimously: 1-issuing loan bonds (non-convertible into shares) for a period of 5 years, with a maximum value of USD100 million through a non-public offer with a nominal value of USD100,000 dollars for each bond. 2-Approval of the appointment of Messers Capital Invest as a lead underwriter. 3-approval to solicit offers from the licensed authorities to appoint both the custodian and the payment agent —if required 4- The above-mentioned shall be conditional on duly obtaining all the necessary decisions and approvals from the relevant official authorities. 5-Authorizing the chairman /Mr. Tarek Omar Al-Aggad to proceed with the implementation of the above decisions, register the bonds with the relevant authorities and determine any other details related to the bonds that are not mentioned in this decision, including the interest rate and the mechanism of payment, approve and sign any necessary documents for that.	السادة ميئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان الموضوع: اصدار اسناد قرض (غير قابلة للتحويل الى اسهم) الموضوع: اصدار اسناد قرض (غير قابلة للتحويل الى اسهم) أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة سنيورة للصناعات الغذائية قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ (11/12) الساعة قرض (غير قابلة للتحويل الى اسهم) لأجل 5 سنوات، وبقيمة قرض (غير قابلة للتحويل الى اسهم) لأجل 5 سنوات، وبقيمة تكون القيمة الاسمية لكل سند 100،000 دولار. 2- الموافقة على ان يتعيين السادة شركة المال الأردني للاستثمار والوساطة من الحهات المرخصة لتعيين كل من الحافظ الأمين ووكيل الدفع –ان تطلب الامر 4- يكون ما ورد ضمن البنود اعلاه مشروطا بالحصول على كافة القرارات والموافقات اللازمة من الجهات الرسمية ذات العلاقة وحسب الاصول. 5- تفويض رئيس مجلس الادارة/السيد طارق عمر العقاد بالمضي قدما بتنفيذ القرارات اعلاه وتسجيل الاسناد لدى الجهات ذات رئيس مجلس هذا القرار بما في ذلك سعر الفائدة وآلية دفعها العلاقة وتحديد اي تفاصيل اخرى تتعلق باسناد القرض لم يتم واقرار والتوقيع على اي اوراق لازمة لذلك
Please accept our sincere thanks and appreciation.	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC



Chairman of Board of Directors

Hatem Osama Alafifi User Name:

رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hatem Osama Alafifi